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INNEHÅLLSFÖRTECKNING
§ 153 Remissvar angående strandtillgänglighet
§ 154 Godkännande av förfrågningsunderlag för arkitekttjänster till Bruksskolan
§ 155 Inhyrning av Kolonien 1 för LSS servicebostäder
§ 156 Riktlinjer för säkerhetsinstallationer vid ny-, om- och tillbyggnader
§ 157 Utvärdering av införandet av servicecenter
§ 158 Revisionsrapport – granskning av behörigheter och loggkontroller

§ 159 Svar på motion angående uttalande om återvändande IS-terrorister och uppdrag till 
nämnder och styrelser med anledning av detta

§ 160 Anmälningar för kännedom
§ 161 Deltagande på lika vilkor
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KS/2020/430
§ 153
Remissvar angående strandtillgänglighet
Sammanfattning av ärendet  
Kommunstyrelsens arbetsutskott gav den 29 september 2020 samhällsbyggnadsförvaltningen i uppdrag 
att utreda möjligheterna att göra kommunens stränder mer tillgängliga.

Samhällsbyggnadsförvaltningen arbetar kontinuerligt med att tillgänglighetsanpassa dom kommunala 
badplatserna i den mån det är möjligt. I Mölle, Arild, Jonstorp och Margreteberg har förvaltningen satt 
upp handledarräcken för att underlätta för funktionsnedsatta. Toaletter har tillgänglighetsanpassats på 
alla allmänna badplatser samt har möjliggjort för rullstolsbad på tre av badplatserna i kommunen.

Farhultsbadet
På Farhultsbadet finns en ny tillgänglighetsanpassad toalettbyggnad. Vid handikapparkeringen finns 
även badvagnar för barn och vuxna som kan köras över ramperna ner i vattnet. Detta är tillgängligt alla 
dagar i veckan under badsäsongen. Bedömningen idag är att det inte finns ett behov av att utöka 
tillgängligheten mer på badplatsen.

Kvickbadet
Det går idag att låna badvagnar för barn och vuxna samt badrullstol. Det finns både en ramp på 
stranden och en ramp från bryggorna ner i vattnet. Badvagnarna är gratis att låna och nyckel kan 
hämtas i kiosken på Kvickbadet som har öppet mellan klockan 11.00-22.00. Badvagnarna finns att 
hämta i ett förråd i servicebyggnaden där det även finns tillgänglighetsanpassad toalett, dusch och 
omklädningsrum. Karta över tillgänglighet på Kvickbadet finns här kommunens hemsida.
Bedömningen idag är att det inte finns ett behov av att utöka tillgängligheten mer på badplatsen. Fram 
emot 2025-2030 kan det finnas ett behov att tillgänglighetsgöra en entré från söder ner till stranden.

Lisas brygga
I Viken fins Lisas brygga som är tillgänglighetsanpassad. Här finns en badrullstol som är inlåst i en 
trälåda på bryggan. Denna är tillgängliga alla dagar i veckan under badsäsongen.
Bryggan är väldigt väderutsatt och tyvärr gör det att underhållet av bryggan blir väldigt högt och 
rampen blir täckt av tång.

Ramperna i Farhult och Kvickbadet fungerar väldigt bra med relativt små skötselinsatser. Däremot är 
skötseln och underhållet av Lisas brygga en stor utmaning och som kostar mycket. Rampen måste 
rensas från tång dagligen och detta görs för hand. Den ligger väldigt utsatt för vind och vågor och 
detta innebär att den årligen måste repareras både under säsong och efter säsongen.

Samhällsbyggnadsförvaltningen har utrett möjligheten med en annan placering på en 
tillgänglighetsanpassad brygga i Viken. Kommunen har gjort djupmätningar vid samtliga bryggor i 
Viken och kommit fram till att Grääsa brygga är den mest lämpliga alternativet. En dialog har 
genomförts med Vikens hamnförening och ett gemensamt förslag till placering har tagits fram.
Samhällsbyggnadsförvaltningen menar att på grund av den dåliga statusen på den befintliga rampen vid 
Lisas brygga bör denna skrotas och ersättas med en ny tillgänglig ramp vid Grääsa brygga, som ska stå 
klar om möjligt till badsäsongen 2021.

I övrigt föreslår samhällsbyggnadsförvaltningen inga mer tillgänglighetsanpassning under 2021 men ser 
att längre fram kan behovet uppstå kopplat till det ökande trycket på stränder. 
Samhällsbyggnadsförvaltningen kommer när behovet uppstår lyfta in ett förslag i budgetarbetet.
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Beslutsunderlag
Samhällsbyggnadsförvaltningen, skissförslag Grääsa brygga, den 25 november 2020.

Beslut
Arbetsutskottet beslutar

att uppdra åt samhällsbyggnadsförvaltningen att tillgänglighetsgöra Grääsa brygga i Viken innan 
sommar säsong 2021 samt att plocka bort tillgänglighetsrampen från Lisas brygga.

Beslutet ska skickas till 
Samhällsbyggnadsförvaltningen
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KS/2020/602
§ 154
Godkännande av förfrågningsunderlag för arkitekttjänster till 
Bruksskolan
Sammanfattning av ärendet  
Utbildningsnämnden fattade den 27 november 2018, § 62 beslut om att Bruksskolan fortsättningsvis 
ska vara en F-9 skola med plats för minst 500 elever. Samtidigt fick teknik- och fastighetsförvaltningen, 
tillsammans med utbildningsförvaltningen, i uppdrag att genomföra en utbyggnad av skolan. För att 
klara antalet inskrivna elever i dagsläget har ett antal paviljonger hyrts in. Kontraktet med paviljongerna 
går ut 2023. En utbyggnad av Bruksskolan bör därför stå klar 2023. Så är också planen i 
investeringsbudgeten

Teknik-och fastighetsförvaltningen har tagit fram ett förfrågningsunderlag för arkitekttjänster som skall 
utforma den nya skolan.
 
Beslutsunderlag
Teknik- och fastighetsförvaltningen, tjänsteskrivelse, den 26 november 2020,
Teknik- och fastighetsförvaltningen, förfrågningsunderlag, den 10 oktober 2020. 

Beslut
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen besluta

att godkänna förslaget och genomföra upphandlingen,

att teckna avtal med vinnande arkitekt.

Beslutet ska skickas till 
Kommunstyrelsen
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KS/2018/643
§ 155
Inhyrning av Kolonien 1 för LSS servicebostäder
Sammanfattning av ärendet  
Teknik- och fastighetsförvaltningen fick i uppdrag ta fram nya ändamålsenliga bostäder med särskild 
service på kommunstyrelsens sammanträde den 11 september 2018 §162. Förvaltningen har i samråd 
med tjänstemän på socialförvaltningen och AB Höganäshem tagit fram ett förslag på en ny 
bostadsfastighet som innehåller 12 lägenheter och gemensamhetslokal med personalutrymme. 
Fastigheten kommer uppfylla brandkrav enligt VK5B (vidaresänt brandlarm och boendesprinkler).

Förslaget innebär att Höganäs kommun av Höganäshem blockförhyr bottenvåningen på en ny 
bostadsfastighet för LSS servicebostäder på Kolonien 1 (Långaröd).

Den beräknade blockhyreskostnaden är 1550 tkr/år och är godkänd av socialförvaltningen. 
Kontraktstiden är 20 år.

För att Höganäshem skall kunna påbörja nybyggnaden behöver bifogad avsiktsförklaring godkännas.
 
Beslutsunderlag
Teknik- och fastighetsförvaltningen, tjänsteskrivelse den 25 november 2020,
AB Höganäshem, Avsiktförklaring, den 9 november 2020,
AB Höganäshem, Kontraktförutsättningar, den 9 november 2020,
AB Höganäshem, Förfrågningsunderlag, den 26 maj 2020,
Samhällsbyggnadsförvaltningen, Nybyggnadskarta, den 22 september 2020,
AB Höganäshem Ritningar, den 22 september 2020,
Socialnämnden, beslut den 4 juni 2018, § 93.
 
Förslag till beslut
Ulf Molin (C) och Lennart Nilsson (S) yrkar bifall till ordförandes förslag till beslut.

Beslut
Arbetsutskottet beslutar

att godkänna avsiktsförklaringen,

att ge fastighetschefen i uppdrag att teckna blockhyreskontrakt med Höganäshem AB på Kolonien 1 
när det står klart.

Beslutet ska skickas till 
Teknik- och fastighetsförvaltningen
Socialförvaltningen
AB Höganäshem
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KS/2020/605
§ 156
Riktlinjer för säkerhetsinstallationer vid ny-, om- och 
tillbyggnader
Sammanfattning av ärendet  
Teknik- och fastighetsförvaltningen har i samråd med säkerhetsansvarig tagit fram riktlinjer för 
säkerhetsinstallation vid ny- om- och tillbyggnader på kommunala fastigheter.

Syftet är att få en enhetlig standard i de kommunala fastigheterna.
 
Beslutsunderlag
Teknik- och fastighetsförvaltningen, tjänsteskrivelse den 4 december 2020,
Riktlinjer för säkerhetsinstallationer vid ny- om- och tillbyggnad, den 28 januari 2019.
 
Förslag till beslut
Ulf Molin (C) yrkar bifall.

Beslut
Arbetsutskottet beslutar

att godkänna förslaget och ge teknik- och fastighetsförvaltningen i uppdrag att följa riktlinjerna vid ny- 
om, och tillbyggnader på kommunala fastigheter.

Beslutet ska skickas till 
Teknik- och fastighetsförvaltningen
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KS/2017/333
§ 157
Utvärdering av införandet av servicecenter
Sammanfattning av ärendet  
Kommunfullmäktige beslutade den 14 december 2017, §143 att införa ett servicecenter med start den 1 
juli 2018 samt att uppdra åt kommunstyrelsen att utvärdera införandet av servicecenter och redovisa 
denna till kommunfullmäktige senast den 31 december 2020.

Huvudsyftet med servicecenter har varit att öka servicen och skapa bättre tillgänglighet till den 
kommunala servicen för medborgare, företag och föreningar. Servicecenter ska fungera effektivt och 
vara en väg in i kommunen för att öka tillgänglighet.

Kommunfullmäktige satte tre mål för verksamheten i servicecenter och dessa är helt eller delvis 
uppfyllda och beskrivs närmre i utvärderingen.
 
Beslutsunderlag
Kommunledningskontoret, tjänsteskrivelse, den 24 november 2020,
Kommunledningskontoret, utvärdering av servicecenter den 1 november 2020.

Beslut
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige besluta

att lägga informationen till handlingarna.

Beslutet ska skickas till 
Kommunstyrelsen
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KS/2020/618
§ 158
Revisionsrapport – granskning av behörigheter och 
loggkontroller
Sammanfattning av ärendet  
Höganäs kommuns revisorer har den 24 augusti 2020 inkommit med en granskningsrapport rörande 
kommunstyrelsen, socialnämnden och utbildningsnämndens arbete med behörigheter och 
loggkontroller i verksamhetssystem. Den sammanfattande bedömningen är att arbetet med 
behörigheter, åtkomster och loggkontroller delvis hanteras på ett ändamålsenligt sätt.

Socialnämnden har tydliga riktlinjer rörande loggkontroller som säkerställer en god intern kontroll.
Däremot finns brister i behörighetstilldelningen i Procapita. I det nya system som ska ersätta Procapita, 
Lifecare, finns större möjligheter att avgränsa roller och vi bedömmer att nämnden bör upprätta en 
plan för införandet av Lifecare. Vidare bedömer vi att införandet av systemet och upprättandet av 
behörighetsstruktur bör föregås av risk- och behovsanalyser. Avseende utbildningsnämnden bedömer 
vi att det finns ett behov av att upprätta riktlinjer och rutiner för såväl behörighetstilldelning, 
loggkontroller och övergripande systemdokumentation för verksamhetssystemen. Det är vidare en 
brist att det inte går att genomföra loggkontroller i det system ingår i granskningen.

Utifrån granskningsresultatet rekommenderas socialnämnden att:
- Fastställa en plan för införandet av Lifecare
- Säkerställa att risk- och behovsanalyser genomförs i samband med införande av Lifecare
och vid upprättande av behörighetsstruktur.

Utbildningsnämnden rekommenderas att:
- Upprätta rutiner, riktlinjer och systemdokumentation för verksamhetssystem.

De båda nämnderna har nu inkommit med svar på granskningen.
 
Beslutsunderlag
Socialförvaltningen, tidsplan införandet av Lifecare oktober 2020,
Socialnämnden, svar den 15 oktober 2020,
Socialnämnden, beslut den 18 november 2020, § 169,
Utbildningsnämnden, yttrande den 27 november 2020,
Utbildningsnämnden, beslut den 20 oktober 2020, § 60,
Höganäs kommuns revisorer, missiv granskning av behörigheter och loggkontroller, den 24 augusti 
2020,
Ernst and Young, Granskning av behörighet till känsliga uppgifter samt interna kontroller, augusti 
2020.

Beslut
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige besluta

att med hänvisning till yttrandena från socialnämnden och utbildningsnämnden, lägga rapporten till 
handlingarna.

Beslutet ska skickas till 
Kommunstyrelsen
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KS/2019/965
§ 159
Svar på motion angående uttalande om återvändande IS-
terrorister och uppdrag till nämnder och styrelser med anledning 
av detta
Sammanfattning av ärendet  
Kommunfullmäktige beslöt den 28 november 2019, § 122, att remittera motion angående uttalande om 
återvändande IS-terrorister och uppdrag till nämnder och styrelser med anledning av detta, inkommen 
den 13 november 2019, till kommunstyrelsen för beredning.
 
Motionärerna föreslår kommunfullmäktige besluta att uttala följande:
”Den som deltagit i, eller understött, terrorism, t.ex. återvändande IS-terrorister, är inte välkommen till 
Höganäs kommun.
 
Sådana personer har genom sitt agerande vänt sig emot vårt fria samhälle och därmed också förverkat 
sina möjligheter att få kommunens hjälp. Därför kommer de inte att erhålla stöd av kommunen i 
någon form.
 
Kommunen kommer inte att utbetala försörjningsbidrag, hjälpa till med bostad, vuxenutbildning eller 
på annat sätt bidra med samhällelig service.
 
Höganäs kommun prioriterar genom detta ställningstagande våra kommuninvånares trygghet och 
säkerhet, samtidigt som vi tar ställning för alla de som blivit terrorismens offer.
 
att uppdra till samtliga nämnder och styrelser som berörs av kommunfullmäktiges uttalande ovan, att 
utarbeta direktiv som förhindrar att Höganäs kommuns ekonomiska eller personella resurser tas i 
anspråk för någon typ av bistånd, insats eller annat till återvändande IS-terrorister eller andra som 
deltagit i eller stött terrorism.”
 
Beslutsunderlag
Kommunstyrelsens ordförande Peter Schölander (M), yttrande på motion, den 1 december 2020,
Kjell Mårtensson (SD) och Christian Johansson (SD): Motion angående uttalande om återvändande IS-
terrorister och uppdrag till nämnder och styrelser med anledning av detta, inkommen den 13 
november 2019.
 
Förslag till beslut
Ulf Molin (C) yrkar bifall till ordförandes förslag att avslå motionen.

Beslut
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige besluta
 
att avslå motionen.

Beslutet ska skickas till 
Kommunstyrelsen
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§ 160
Anmälningar för kännedom
Beslut
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen besluta
 
att lägga följande anmälningar till handlingarna:

Anmälningar
 KS/2020/108-14  BRÅ Protokoll 2020-11-09
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§ 161
Deltagande på lika villkor
Sammanfattning av ärendet
Enligt kommunstyrelsens reglemente (KFS 2020:13) 1 kap § 8 får kommunstyrelsen och övriga 
nämnder, om särskilda skäl föreligger, sammanträda med ledamöter närvarande på distans. Sådant 
sammanträde får endast äga rum om ljud och bildöverföring sker i realtid, med anslutning säkrad mot 
obehörig åtkomst och på ett sådant sätt att samtliga deltagare kan se och höra varandra på lika villkor.

Beslut
Arbetsutskottet beslutar enhetligt
 
att alla ledamöter anses sig ha deltagit på sammanträdet på lika villkor.
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